

A NEW LIFE OF ABUNDANCE

迎接「油」然健康新生活！

在一年之始訂立計劃，為生活注入正能量！1月PV獎賞為您帶來一系列照顧身心健康的精油與營養健康產品，作為您的最強健康後盾！新一年在芬芳的精油陪伴下，迎來豐盛健康的理想生活！

Are you ready to make a positive change in the coming year? Let our essential oils make a difference in your new year's plan! Our January PV rewards bring you a series of oil infused products and health supplements to take care of your body and mind, leading your ways to life of wellness and abundance.

***125PV 早鳥獎賞**
EARLY BIRD REWARD

Retail Value
零售價
HK\$270

***只限ER**
1月1日至15日

*Only for ER Orders
Jan 1 - 15

• Slique烏龍茶配方茶包

Slique Tea Ocotea Oolong Cacao 25ct

以清香而溫暖的Slique烏龍茶配方茶包展開您新的一天！蘊含奧寇梯木、茶多酚及乳香粉等天然成分，配合適量運動及健康飲食，支援體重管理。加入1滴檸檬精油調味於熱茶中，增添一抹清新風味，即時喚醒您的精神！

Slip into the day by warming up with a cup of hot Slique Tea! Formulated with natural ingredients including Ocotea, polyphenols and Frankincense powder, it is useful as part of a guilt-free weight-management regimen when combined with a healthy diet and physical activity. Add an extra splash of flavor with a drop of Lemon Vitality to lighten up your day.



300PV 獎賞
REWARD

Retail Value
零售價
HK\$1,879

• JuvaTone 150 Tablets

由強大草本複合物製成的JuvaTone提供維持正常肝功能的重要營養素膽鹼，更蘊含有助身體作正常排泄的肌醇和dl-甲硫氨酸，配合其他純淨精油，有助提升整體功效。

JuvaTone is a powerful herbal complex designed to promote healthy liver function. It provides nutrient choline which is vital for proper liver function. It also contains inositol and dl-methionine, which helps body's normal excretion functions, with pure essential oils to enhance overall effectiveness.



+ 190PV獎賞 190PV Reward

190PV 獎賞
REWARD

Retail Value
零售價
HK\$1,392

• JuvaFlex 15ml

生活壓力和焦躁的情緒容易影響肝臟健康。支援肝臟功能正常運作的JuvaFlex複方精油是您的健康良伴。每天早上擴香，以其怡神平和的氣味釋放您的負能量，重拾正向的生活節奏以面對挑戰。

Living in a bustling city, it is easy for us to get anxious which might affect our liver's functionality. Keep JuvaFlex at home to support your liver's health! JuvaFlex brings you uplifting and peaceful aroma. Diffuse it every morning for removing negative energy and restoring your positivity to face everyday challenge.



• ^YL限量版賀年利是封

^YL Limited-Edition Red Packets

共三套、每套10個Young Living限量版賀年利是封設計精美獨特，以兩款精油主題讓您向親友送上豐盛祝福，一同迎接健康新生活。

3 sets of 10pcs each in 2 different styles, our Young Living limited-edition red packets with elegant and unique design let you send your family and friends your blessings of abundance!

+ 125PV獎賞* 125PV Reward*

^只限ER
^Only for ER Orders



x3

450PV 獎賞
REWARD

Retail Value
零售價
HK\$2,379

• Abundance 15ml

讓Abundance複方精油於新一年為您帶來豐盛、和平及喜樂。蘊含豐富的甜橙及生薑萃取，全日擴香讓溫暖而辛辣的芳香氣味洋溢家居。

Live your life with an abundance of health and happiness! Combined with oils including Orange and Ginger, Abundance can fill your home with the warm and comforting aroma. Diffuse it all day long and take in the sweet and spicy goodness!



+ 300PV獎賞 300PV Reward

適用於香港及澳門市場。 Available for Hong Kong and Macau market.

所有獎賞數量有限，先到先得，送完即止。有關優惠條款及細則，請參閱Young Living官方網頁。如有任何爭議，Young Living將保留最終決定權。

Limited quantity for all rewards only. First-come-first-served, while stock lasts. Please refer to the terms and conditions of promotion on Young Living official website. Should there be any disputes, the decision of Young Living should be final.